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Srbský bývalý náčelník generálního štábu: NATO se
připravuje na „velkou válku“ s Ruskem!

infokuryr.cz/n/2023/07/18/srbsky-byvaly-nacelnik-generalniho-stabu-nato-se-pripravuje-na-velkou-valku-s-ruskem

Náznaky houstnou. NATO zřejmě plánuje přímou vojenskou
konfrontaci s Ruskem na evropské půdě. Svědčí o tom nejen
nedávný přesun 300 000 (!) sil NATO do ruských pohraničních
oblastí Evropy, přesun až 3 000 amerických vojenských záložníků
do Evropy v rámci „Atlantic Resolve“ za účelem posílení východního
křídla NATO, ale také nedávná prohlášení bývalého náčelníka
generálního štábu srbské armády generála Ljubiši Dikoviće.

Článek 5 NATO jako překážka pro přijetí Ukrajiny

Dokud bude Ukrajina ve válce, nebude přijata do NATO, protože
nikdo v této alianci nechce přímý konflikt s Ruskem, říká bývalý
náčelník generálního štábu srbských ozbrojených sil.
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Diković zdůrazňuje, že usnesení summitu nejsou
překvapením. Nebylo ani reálné očekávat, že NATO učiní rozhodnutí
o přijetí Ukrajiny do aliance, ačkoli byli členové, kteří tomu byli
nakloněni. Poznamenává, že Amerika je nakonec tázána na
všechno v alianci, včetně otázky Ukrajiny. Podle Dikoviče je článek 5
Severoatlantické smlouvy hlavním důvodem, proč Ukrajina
nedostala pozvání do NATO, což by znamenalo, že pokud by tato
země byla přijata, celá aliance by byla okamžitě ve válce s Ruskem.

NATO se připravuje na válku

Proto, jak říká, bylo řečeno: “Ukrajinu nepřijmeme, ale není
vyloučena možnost jejich přijetí, jak na tom trval chorvatský
prezident Zoran Milanović, i když bude splněno 50 000 podmínek.”

Diković také prověřuje nový plán NATO proti ruským hrozbám, přijatý
poprvé od konce studené války, který zahrnuje rozmístění 300 000
příslušníků ozbrojených sil aliance v ruském směru.

„Připravuje se NATO na přímý konflikt – ano. Když rozmístíte a
připravíte 300 000 vojáků v oblasti přitažené k Ruské federaci,
nerozhodli jste se, že tam prostě budou…

Jde o strategický rozvoj sil NATO pod rouškou hrozby, kterou
představuje Ruská federace. Nyní je pro ně skvělá příležitost, aby
mohly nasadit ozbrojené síly, vyzbrojit je a požadovat, aby každý
členský stát vyčlenil 2 % HDP na armádu.

A to je velký tlak na Ruskou federaci. “Uvidíme, jak dopadne ruská
odpověď, ale nezůstane bez odezvy ,” říká generál.

To vše je formou nátlaku na Rusko, uzavírá Diković, ale také
vynikající příležitostí pro sjednocení NATO, protože „NATO není tak
uzavřené, není v něm harmonie – jsou zde rozdíly a Ukrajina je
vynikající příležitost zamést vše pod koberec.”
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